
Grundejerforeningen  

”Hjarbæk fjord”  

Af 25.11.1970  

GENERALFORSAMLING  

2024  

Den 3. maj kl. 19.00  

Afholdt i  

LUND FORSAMLINGSHUS, Ørslevklostervej 229, 7840 Højslev  

 

Referat 

Deltagere: 27 husstande – i alt 44 deltagere  
 

 

1. Valg af dirigent og stemmetællere  

Poul Erik … blev valgt til dirigent. 

Poul Erik noterede, at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt. 

Anders … og Bent … blev valgt til stemmetællere. 

 

 

2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år 

Formand Peter Bøgh aflagde bestyrelsens beretningen, der er vedlagt. 

…, Svanevej 60, spurgte om affald, der er sat ved molokkerne, er sat af lejere. … 

foreslog, at der laves en seddel på tysk.  

Peter svarede, at noget af det, der er sat ved molokkerne, ligner ting til genbrug, 

som næppe er sat af lejere. Der kan godt laves en seddel på tysk. 

 

Herefter blev beretningen godkendt. 

 

 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse  

Kasserer Kaj Madsen fremlagde regnskabet.  

 

Herunder er kun refereret enkelte bemærkninger: 

 

Indtægter 

Alle har betalt kontingent. 

Der er kommet 4 nye grundejere til, og 5 har betalt kontingent for sent. 

Diverse indtægter er salg af flis og overskud af brakpudsning. 

Indtægt i alt 119.000 kr. 

 



Udgifter 

”Brakpudsning2 - Udgifterne er mindre i 2023, da det kun er halvdelen, der er 

brakpudset pga. for blød jord efter den megen regn.   

”Ny anskaffelser” - Her indgår udgifter til en ekstra låge til engen samt batterier 

og oplader til kædesaven m.v. 

”Arbejdsdag/sommerfest/generalforsamling” - Her fordeler udgifterne sig som  

Generalforsamling: leje af forsamlingshus inkl. medhjælp 2.245 kr. og 

smørrebrød 2.575 kr. 

Arbejdsdag og sommerfest: 1.945 kr. 

”Fjordland” - Udgiften dækker en almindelig ansøgning for 2023 samt en 

ansøgning om tilskud i yderligere 5 år. 

Udgifter i alt 134.271 kr. 

 

Årets resultat blev -14.000 kr 

 

Aktiver og passiver fremgår af regnskabet 

 

…, Fasanvej 36, spurgte til Fjordland, og hvorfor ”Diverse indtægter” er på ca. 

1.000 kr., hvilket er meget mindre end budgettet. 

Kaj: Fjordland er det landbrugsrådgivnings firma, som hvert år søger støtte til 

engområdet for os. Hvert 5. år laves en større ansøgning, hvorfor udgiften er 

større i 2023. 

”Diverse indtægter” - I budgettet indgår et tilskud på 12.500 kr. fra Nordlys. 

Tilskuddet er flyttet til 'Passiver', da pengene ikke er brugt endnu. Pengene er 

øremærket til området ved søen. 

 

Herefter blev regnskabet godkendt.  

  

 

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslog fortsat et kontingent på 700 kr. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

 

5. Forslag fra medlemmerne  

nn, Svanevej 2, foreslog en hensigtserklæring om at afstå fra udendørs fyrværkeri.   

…, Svanevej 76, spurgte til, om der er meget fyrværkeri. 

nn: Sidste nytår var fyrværkeriet ikke så voldsomt, men tidligere år har det været 

meget voldsomt. 

…, Svanevej 13, mente, at det er et godt forslag, men vi kan ikke håndhæve det. 

Vi kan ikke vedtage noget, der ikke kan håndhæves. Der kan henstilles til, at der 

ikke fyres fyrværkeri af. 

nn: I forhold til ministeriet brev kan de nuværende regler ikke bruges i vores 

område. Der er forslag på vej om yderligere begrænsning af fyrværkeri til 2 dage.  



…, Fasanvej 27, er dybt modstander af princippet om, at man på 

generalforsamlingen skal tage stilling til, at der sættes begrænsninger for nogen. 

Hvad bliver den næste - for og imod hunde. Der skal være plads til alle. 

…, Svanevej 80, bemærkede, at de vilde dyr også lider under fyrværkeri. 

nn: Efter … indlæg, der høstede bifald, trak nn forslaget tilbage. 

 

 

6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. På valg:  

Peter Bøgh Jensen  

Else N. Sørensen 

Begge blev genvalgt 

 

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen. På valg:  

   Harry Ebbesen  

 Bente Nielsen  ønsker ikke genvalg 

Bestyrelsen forslår Svend Aage Madsen 

Harry og Svend Age blev valgt  

   

8. Valg af 2 revisorer. På valg:  

Bent Andreasen  

Flemming Schultz 

Begge blev genvalgt 

 

9. Valg af revisorsuppleant. På valg:  

  Jon Rosager  (er ikke grundejer længere) 

Forslag: Poul Erik Hansen 

Poul Erik blev valgt 

 

10. Evt.  

…, Fasanvej 42, spurgte til, hvornår fræsning sker - af hensyn til dyrelivet. 

Peter svarede, at det nok bliver til efteråret. Det retter vi til.  

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

Peter takkede dirigenten. 

 __________________________________________________________________ 

Efter generalforsamlingen var der smørrebrød, kaffe og småkager samt hyggesnak.   

Aftenen sluttede som den startede med en sang, som .., Fasanvej 16, spillede til. 

__________________________________________________________________ 

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelse sig som følgende  

 

Formand  Peter Bøgh Jensen 

Næstformand  Ole Madsen   

Kasserer  Kaj Madsen 

Bestyrelsesmedlem Lone Andersen 

Sekretær  Else N. Sørensen 

 


